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To: 5.1.2 IEEDE @minvws.ni]; IIIIEEEDN) EEEDN @ minvws.ni]
From: 5.1.2e )
Sent: Wed 4/22/2020 12:54:08 PM

Subject: RE: Vraag aan VWS van de lactatiekundigen

Received: Wed 4/22/2020 12:54:09 PM

De lactatiekundige wordt ingeschakeld voor aanvullende expertise en wordt geheel of gedeeltelijk gefinancierd uit de aanvullende

verzekering.
Ik denk dat de lijn die we hanteren voor de alternatieve zorgverleners dan ook voor deze beroepsgroep geldt. Je zou kunnen zeggen als

de verloskundige de noodzaak inziet dat ze dan ingeschakeld mogen worden zolang ze voldoen aan de PBM richtlinen, wederom die

medische noodzaak...

Maar even afwachten of de lijn verandert...

-----Qorspronkelijk bericht-----

Van: ) BEE @minvws.nl>
Verzonden: woensdag 22 april 2020 13:21

Aan INSET) CAEL @rninvvs i>; INESECINN) MEKETM@ mins i>

Onderwerp: RE: Vraag aan VWS van de lactatiekundigen

Of kan de verloskundige daar gewoon de noodzakelijke zorg verlenen?

——Qorspronkelijk bericht--—--

Van:IEEE BERET @minws.ni>
Verzonden: woensdag 22 april 2020 12:13

Aan: ) @minvws.ni>; IEXECNNN <BEXEDM @minvws.ni>
Onderwerp: RE: Vraag aan VWS van de lactatiekundigen

Kan me dus wel voorstellen dat dit medische noodzaak heeft eerlijk gezegd.. Maar dan komen we dus in de discussie me tf¥PMerecht -)

--—-Qorspronkelijk bericht--—--

van: INMEREEECSRS) EEC @rinvws n>

Verzonden: woensdag 22 april 2020 12:12

pan.IES) EXER corrinvws. i>; IEKECSN) SEEETE@ invws.nb>
Onderwerp: RE: Vraag aan VWS van de lactatiekundigen

Nee valt niet binnen de kraamzorg. [RE was eerst bil EEE or de lijn en de lactatiekundigen is weer een andere beroepsgroep dan de

kraamzorg.

--—--Qorspronkelijk bericht-----

Von: INCRE, JERE @minwis.ni>
Verzonden: woensdag 22 april 2020 12:06

bowl SEE orminvws n>; INEEEECIN) SEEEEE @minvws.nb
Onderwerp: RE: Vraag aan VWS van de lactatiekundigen

Misschien ook even me{ERES] schakelen? Valt dit in de categorie kraamzorg?

---—--Qorspronkelijk bericht-----

Van: IRMEEAECSNN) <BCXETIN @minvws.ni>
Verzonden: woensdag 22 april 2020 12:05

Aan:ERLEHEE @minvws n>;IEEE) BEEZ @minvws n>

Onderwerp: FW: Vraag aan VWS van de lactatiekundigen

Ho[EET
Er komt nog een beroepsgroep bij nl de lactatiekundigen. Zij vallen niet onder paramedici en schijnbaar ook niet onder alternatief.

Mijn voorstel zou dan zijn als het niet op afstand kan dat het niet kan plaatsvinden?

Groet,

-----Qorspronkelijk bericht-----

von: IENEAEISNE) EEE @rinws ni>

Verzonden: woensdag 22 april 2020 10:47

Aan: )pT
Onderwerp: FW: Vraag aan VWS van de lactatiekundigen

Hoi IEXEEH



203709

Kan jij de vraag van [EER cantwoorden? [EERE rteide me dat jij Q&A's hebt gemaakt voor vergelijkbare beroepen.

Groet,

—----Qorspronkelijk bericht-----

van

IEEEECINE SEEERM a hotmail com>Verzonden: dinsdag 21 april 2020 19:31

; ) IEEE @minvws.nl>
CC: nviborstvoeding.nl; Nederlandse Vereniging van Lactatiekundigen <info@nvlborstvoeding.nl>
Onderwerp: Vraag aan VWS van de lactatiekundigen

Ik heb een dringende vraag aan de minister / het ministerie over het effect van de COVID-19 maatregelen voor onze leden en dan met

name de Lactatiekundige met een zelfstandige praktijk. Ik weet niet aan wie ik deze vraag moet adresseren. Wellicht kun jij deze mail

adresseren aan een ambtenaar die hem wel kan beantwoorden.

De heer Rutte benoemt dat alle contact beroepen zijn verboden. Hij noemt daarbij de kappers en nagelstylisten. Eerder werd ook de

fysiotherapeut genoemd.

Wij als Lactatiekundigen worstelen al een tijdje met deze maatregel. Wij hebben geen paramedisch beroep, noch een alternatief beroep.
Onze zorg kan niet op anderhalve meter plaatsvinden. VVooralsnog hebben wij als beroepsgroep geen beschikking over PBM.

Wij willen onze leden graag juist informeren en vragen aan u om ons duidelijkheid te verschaffen over welke maatregelen wel en niet op

onze beroepsgroep van toepassing zijn.
Wij leveren Lactatiekundige zorg bij vrouwen met borstvoedings problemen. Deze zorg kan in sommige gevallen met videobellen opgelost

worden, maar in veel gevallen is een persoonlijk consult noodzakelijk. Hierbij is het niet mogelijk de anderhalve meter in acht te nemen.

Wilt u ons svp duidelijkheid geven?

Met vriendelijke groet,

Verstuurd vanaf mijn iPhone


